

价值工程

2017年9月中旬刊 (总第466期 / 第36卷)
1982年创刊 2017年9月18日出版

中国商界文联会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等教育学会价值工程分会 会刊

封面刊名题字：袁宝华

主管单位：

河北省科学技术协会

主办单位：

河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编：郜明信

总 编：高志彪

总 编 室：师瑞

电 话：0311-87024742

编 辑 部：马慧霞

刘英禄

电 话：0311-83020178

0311-83036626

传 真：0311-87024742

投稿信箱：vezzsbjb@163.com

网 址：www.vezzs.com

责任编辑：高生明

封面设计：王金军

版面设计：韩宇红

国内统一连续出版物号：CN 13-1085/N

国际标准连续出版物号：ISSN 1006-4311

国内邮发代号：18-2

国内订阅：全国各地邮局

国内发行：河北省报刊发行局

国外发行：中国国际图书贸易总公司

印 刷：廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位：价值工程杂志社

社 址：石家庄市槐安西路88号卓达

物业楼A501室

邮 编：050091

国内定价：30.00元人民币

海外定价：30.00美元

目录

* 价值管理 *

- 城市可持续发展视角下城镇化构建问题研究 董银丽(1)
农村留守儿童安全保障问题研究 刘颖等(6)
浅析机加生产过程中的工序周转管理 聂丽梅等(8)
房地产估价报告中市场背景描述与分析写作要点 李俊岭等(10)
浅谈如何进行项目策划 唐世安(12)
基于趋势外推的装备修理类经费投量预计 张雪胭等(14)
转型发展视阈下地方高校大学生自我管理现状及其对策 延永等(16)
海洋石油支持船的靠泊海上设施安全作业技术分析 董亚力等(19)
浅谈计量仪器维护的项目管理工作研究 程显智(21)
电力基建项目债务融资风险分析及控制 阴剑(23)
行车组织优化在铁路调度集中区段的研究 韩杨(26)
新型农村金融风险防控探析 巩萍(28)
资源枯竭型城市向红色旅游经济发展转型研究 巫婷等(30)
PPP项目政府对私营资本初始信任评价的研究 秦朝莹等(32)
装配式建筑施工安全风险管理研究 郭章林等(35)
浅谈改制企业人力资源管理的新特点及新管理模式 张越(37)
大数据背景下互联网金融借贷风险预警研究 张亦婷等(39)
“新常态”背景下山东省经济发展研究 许露露(42)
浅析公路岩质边坡失稳及防治 何宏智(44)
交通运输企业并购案例分析 吴定义(46)
农村配电网电力工程造价管理创新探析 单秋(50)
股利政策对股票价格的影响实证研究 王静(52)
铁路路基工程风险分类及评价研究 杜倩倩(55)
基于 Shapely 修正的 BIM 项目利益分配模型研究 徐瑾等(58)
施工阶段工程造价动态控制 徐佳(62)
电力自动化继电保护的安全管理对策研讨 刘亮等(64)
电力技术标准的有效性管理的研究 王艳(66)
“营改增”对企业财务管理的影响 解雨辰(68)
油井资产全生命周期管理评价指标体系构建 张晓萌(70)
基于 F-H 分析法的农民工与业主劳资冲突分析 胡柯等(72)
基于地役权的电网建设用地补偿模式研究 郭强等(75)
商品房消费者风险态度影响因素实证分析 柳峰等(77)
医院住出院窗口推行综合柜员制模式的实践与体会 过皓(79)
基于绩效工资改革下的高职院校二级管理模式探析 夏玉敏(80)
关于选矿设备的磨损和维护相关问题的分析 赵岗(83)
工程造价管理及造价风险的研究 吴昊(84)
建筑产业现代化背景下工程监理人员知识技能重构研究 韩永光等(86)
基于代建的政府投资重大项目前期管理研究 王薇(89)
提高航道维护质量与管理水平浅谈 杜林凤(92)
评“租补分离，分层补贴”创新公租房政策的效率 郭江华等(94)
浅析农村公路水泥稳定碎石施工质量及防控措施 李杨(96)
大型乳业企业的质量管理问题分析 何应龙等(99)

* 价值链·供应链 *

- 浅析高校快递包装回收状况及解决方案 宁鹏飞等(101)

<p>城市智慧物流配送体系现状及发展策略分析 张云凤 等(103)</p> <p>卖方消费信贷下基于扩展报童模型的收益共享契约协调 王迪 等(105)</p> <p>浅析标准箱公铁联运体系建设研究 李建伟 等(110)</p> <p>大数据供应链与传统供应链的对比分析 王红春 等(112)</p> <p>低值蔬菜类电子商务企业运营模式研究 李建龙 等(114)</p> <p>供应链金融环境下的中小企业融资模式文献综述 黄春晓(116)</p>	<p>浅析极端气候对高原山区水库大坝安全性的影响 杨继刚(183)</p> <p>科研院所声像档案编研研究 王可(185)</p> <p>环保设计在建筑中的应用 王钟雁(187)</p> <p>学校环境建造中的节能环保设计 黄明(189)</p> <p>渭南合阳农村老年旅游市场的发展现状 何宇鸽 等(191)</p> <p>“电子导游证”引领旅游行业新发展 孙悦(193)</p> <p>促进护士“岗位胜任力”的探索 宋思源(195)</p> <p>基于大数据的校园网络舆情挖掘研究 王骏飞(196)</p> <p>城市绿地斑块对周边热环境影响研究 杨伟 等(199)</p> <p>火电厂气力除灰系统堵管的原因分析及对策 尹学刚(202)</p> <p>PFC 数值模拟中平行粘结细观参数标定过程研究 刘畅 等(204)</p>
* 功能载体创新 *	
<p>便携式计算机加装辅助散热片降温效能分析 杨晨光 等(118)</p> <p>西安地铁大明宫站周边监控量测点的布置方法 杨柳 等(121)</p> <p>关于储罐区钢筋混凝土防火堤设计的建议 孙晓骥 等(123)</p> <p>电动平车主传动轮轴的设计与有限元分析 白云飞 等(125)</p> <p>煤矿井下巷道全断面高效施钻瓦斯抽采孔技术 段勋兴 等(128)</p> <p>关于桥梁施工中顶推施工技术要点的思考 王晶(131)</p> <p>具有平缓进口段的隧洞加固桩支护施工方法 张斌 等(133)</p> <p>煤矿主通风机采用变频器调速的必要性 刘哲(135)</p> <p>厚壁、陡坡段压力钢管制作和安装技术探讨及分析 崔永(137)</p> <p>高层建筑框架结构设计问题的分析与处理 蔡骄(139)</p> <p>基于负压波法的管道泄漏检测系统及实验研究 雷云 等(141)</p> <p>多高层钢结构住宅建筑技术在工程中的应用介绍 许成军(144)</p> <p>综放工作面 ZF7000 型整体液压支架转面技术应用及成效 张建 等(146)</p> <p>非晶磁芯带材制备技术的研究 刘辉 等(148)</p> <p>输电铁塔基础技术经济优化 孙擎 等(150)</p>	<p>自由分组模式在高职教育中的应用研究 邹艳花(207)</p> <p>基于 WMI 技术的计算机实验室网络防盗系统的设计与实现 高强 等(209)</p> <p>财务管理专业实践课程方面存在的问题及对策分析 霍晓霞 等(211)</p> <p>“以学为主”的课件设计策略研究 苏红丽(213)</p> <p>巷道支护技术在煤矿中的应用分析 刘晋歌(215)</p> <p>京津冀一体化背景下应用型本科院校人才培养模式改革与研究 喇海霞 等(217)</p> <p>地方高校转型发展契机下大学物理实验实践探索 邓艳红 等(219)</p> <p>关于电子信息的隐藏技术探讨 王军辉(222)</p> <p>大学生校园网络贷款的风险及防范 武文廷(224)</p> <p>探讨智能手机对学生学习和身体健康的影响及相对对策 汪日光 等(226)</p> <p>高职院校现代学徒制校企合作双主体办学模式研究 赵锐芳(228)</p> <p>GIOWA 在《物流运输》课程考核中的应用 余晓鑫(230)</p> <p>基于 BIM 技术 ITWO 5D 平台应用与实践 范向前 等(233)</p>
* 工业工程 *	
<p>精益管理在铁路客车修理车间的运用 邱超 等(235)</p>	
* 理论综述 *	
<p>云南省 A 县医疗保险稽核现状及存在的问题研究 李雅琳 等(152)</p> <p>试析电子信息的安全存储和有效利用 王军辉(155)</p> <p>试析移动智能终端对高校课堂教学的影响及应对策略 黄一杰(157)</p> <p>大数据背景下的创新创业教育方法研究 李欣(159)</p> <p>柿庄南区块煤层气井产量规律分析 竺彪(161)</p> <p>加强自身文化软实力建设 孙卫红(166)</p> <p>动力三角翼航磁在多宝山矿区的应用效果 徐立忠 等(168)</p> <p>网络信息行为研究与高校图书馆的服务创新 马凌云(173)</p> <p>“差异化教学”理论视阈下的大学生个性培养策略研究 李超 等(176)</p> <p>数据库安全服务中网络主动防御技术的应用研究 张静波(178)</p> <p>创客理念在《嵌入式操作系统高级编程》课程中的应用 章晓敏 等(180)</p>	<p>国外核电发展对我国核电发展的启示 陈俊畅 等(237)</p> <p>非洲人在广州——“广漂”非洲人的中国梦 江漪漪 等(241)</p> <p>蒲城县发展文化旅游的资源优势及前景分析 张婉玉 等(244)</p>
* 综合 *	
<p>浅议红色体育史在城市发展中的价值 徐利峰(246)</p> <p>转换课堂模式——翻转课堂的创新应用,对接创业 白晓光(248)</p> <p>海船宣示国家主权的历史文化初探 张亚林 等(250)</p> <p>基于“互联网 +”的材料专业创新创业教育人才培养平台建设 毕凤琴 等(252)</p> <p>浅谈阅读经典文学对高校实现立德树人的作用 刘君华 等(254)</p> <p>向应用型高校转型背景下的独立学院建设探讨 黄秋和(256)</p> <p>浅析广告里的时代文化 常秋池(258)</p>	

Value Engineering
(VE)
Fortnightly Issue
Started in 1982
Vol.36 9.b
(Sum No.466)
Published in Sep. 18, 2017

Inscribed: Yuan Baohua
Honorary Editor-in-Chief: Gao Mingxin
Executive Editor-in-chief: Gao Zhibiao
Manager: Hebei Association for Science and Technology
Sponser: Hebei Institute of Technology Economy and Modern Management

Chief Edior's Department: Shi Rui
Editor: Editorial Team of VE
Publisher: Magazine Publishing House of VE
Address: Room A501, Zhuoda Property House, No.88 Huai'an Road
Tel: (0311) 87024742
E-mail: vezzshjb@163.com

Printed by: Changling Printing House, Langfang
Distributor: Shijiazhuang Post Office
Subscriptions: Chinese Local Post Office
Domestic Issue Code: 18-2
Domestic Single Price: ¥30.00
Overseas Single Price: \$ 30.00
Open Publishing
ISSN 1006-4311
CN 13-1085/N

CONTENTS

VALUE MANAGEMENT

- 1 Study on the Urbanization Construction Problems under the Perspective of the Urban Sustainable Development DONG Yin-li
 6 A Study on the Safety Guarantee of Left-behind Children in Rural Areas LIU Ying, et al.
 8 Analysis on the Process Turnover Management in the Mechanical Processing Production Process NIE Li-mei, et al.
 10 The Main Points of Market Background Description and Analysis Writing in Real Estate Appraisal Report LI Jun-ling, et al.
 12 How to Plan the Project TANG Shi-an
 14 Equipment Maintenance Funds Input Amount Prediction Based on Extend Method ZHANG Xue-yan, et al.
 16 The Current Situation and Countermeasures of Self-management of Local University Students from the Perspective of Transitional Development YAN Yong, et al.
 19 Technical Analysis on Safe Operation of Berthing Sea Facilities of Offshore Oil Support Vessel DONG Ya-li, et al.
 21 Study on the Project Management of Measuring Instrument Maintenance CHENG Xian-zhi
 23 Risk Analysis and Control of Debt Financing in Electric Power Infrastructure Project YIN Jian
 26 Research on Optimization of Traffic Organization in Railway Dispatching Section HAN Yang
 28 Analysis on Prevention and Control of New Rural Financial Risks GONG Ping
 30 Study on the Transformation of Resource-exhausted City to Red Tourism Economy WU Ting, et al.
 32 Research on Government's Evaluation of Initial Trust of Private Capital in PPP Project QIN Chao-ying, et al.
 35 Research on Safety Risk Management of Prefabricated Construction GUO Zhang-lin, et al.
 37 On the New Characteristics and New Management Mode of Human Resource Management in Reformed Enterprises ZHANG Yue
 39 Research on the Risk Warning of Internet Financial Lending under the Background of Big Data ZHANG Yi-ting, et al.
 42 Research on the Economic Development of Shandong Province under the Background of "New Normal" XU Lu-lu
 44 Analysis of Highway Rock Slope Instability and the Prevention and Control Measures HE Hong-zhi
 46 Case Analysis of Mergers and Acquisitions (M&A) of Transportation Enterprises WU Ding-yi
 50 Discussion on Innovation of Electricity Engineering Cost Management in Rural Distribution Network SHAN Qiu
 52 An Empirical Study on the Impact of Dividend Policy on Stock Price WANG Jing
 55 Study on Risk Classification and Evaluation of Railway Subgrade Engineering DU Qian-qian
 58 Research on BIM Project Profit Distribution Model Based on Shapely Amendment XU Jin, et al.
 62 Dynamic Control of Project Cost in Construction Stage XU Jia
 64 Discussion on Safety Management Countermeasures of Relay Protection for Electric Power Automation LIU Liang, et al.
 66 Research on the Effectiveness Management of Electric Power Technology Standard WANG Yan
 68 The Influence of "Change from Business Tax to Value-added Tax" on Enterprise Financial Management XIE Yu-chen
 70 Construction of Evaluation Index System of Oil Well Asset Life-cycle Management ZHANG Xiao-meng
 72 An Analysis of the Conflicts between Peasant Workers and Employers Based on F-H Analysis Method HU Ke, et al.
 75 Study on Compensation Model of Power Grid Construction Land Based on Easement GUO Qiang, et al.

77 An Empirical Study on the Influencing Factors of Consumers' Risk Attitude to Commercial House	LIU Feng, <i>et al.</i>
79 Practice and Experience of Implementing Comprehensive Teller System Model in Hospitalization and Discharge Window of Hospital	GUO Hao
80 Analysis of Two-level Management Mode in Higher Vocational Institutes with the Performance-related Pay System	XIA Yu-min
83 Analysis of the Problems Related to the Wear and Maintenance of Mineral Processing Equipment	ZHAO Gang
84 Research on Project Cost Management and Cost Risk	WU Hao
86 Research on Knowledge and Skill Reconstruction of Engineering Supervisor in the Background of Modernization of Construction Industry	HAN Yong-guang, <i>et al.</i>
89 Research on the Pre-management of Major Government Invested Projects Based on Agent Construction	WANG Wei
92 Discussion on Improving the Quality of Waterway Maintenance and Management Level	DU Lin-feng
94 Comment on the Efficiency of the Innovation about "Rent-subsidy Separation, Layered Subsidy" Public Housing Policy	GUO Jiang-hua, <i>et al.</i>
96 Analysis on Construction Quality and Prevention Measures of Cement Stabilized Crushed Stone in Rural Highway	LI Yang
99 Analysis on Quality Management of Large Dairy Enterprises	HE Ying-long, <i>et al.</i>

VALUE CHAIN•SUPPLY CHAIN

101 Analysis on the Status and Solutions of Express Packaging Recycling in Colleges and Universities	NING Peng-fei, <i>et al.</i>
103 Analysis of Situations and Growing Trend of City Wisdom Logistics Distribution System in China	ZHANG Yun-feng, <i>et al.</i>
105 Revenue Sharing Contract Based on Extended Newsboy Model under Seller's Consumption Credit	WANG Di, <i>et al.</i>
110 Analysis on the Construction of Standard Container Highway-Railway Coordinated Transport System	LI Jian-wei, <i>et al.</i>
112 A Comparative Analysis of Big Data Supply Chain and Traditional Supply Chain	WANG Hong-chun, <i>et al.</i>
114 Study on Low-value Vegetable E-commerce Business Model	LI Jian-long, <i>et al.</i>
116 The Literature Review on the Financing Model of Small and Medium Enterprises in the Supply Chain Financial Environment	HUANG Chun-xiao

FUNCTION CARRIER INNOVATION

118 Analysis of Cooling Performance for Notebook Computer with Auxiliary Heat Sink	YANG Chen-guang, <i>et al.</i>
121 Layout Method of Monitoring and Measuring Points around Xi'an Metro Daming Palace Station	YANG Liu, <i>et al.</i>
123 Suggestions on the Design of Reinforced Concrete Fire Dike in Tank Area	SUN Xiao-ji, <i>et al.</i>
125 Design and Finite Element Analysis of Main Drive Shaft of Electric Flat Car	BAI Yun-fei, <i>et al.</i>
128 Efficient Whole Section Drilling and Gas-extracting Technology for Colliery Tunnels	DUAN Xun-xing, <i>et al.</i>
131 Reflections on the Technical Points of Jacking Construction in Bridge Construction	WANG Jing
133 Construction Method of Reinforced Pile Support for the Tunnel with Gently Inlet Section	ZHANG Bin, <i>et al.</i>
135 The Necessity of Using the Frequency Converter to Regulate the Main Fan of Coal Mine	LIU Zhe
137 Discussion and Analysis on Manufacturing and Installation Technology of Thick-wall Steep Slope Pressure Pipe	CUI Yong
139 Analysis and Treatment of Frame Structure Design Problems of High-rise Buildings	CAI Jiao
141 Pipeline Leakage Detection System Based on Negative Pressure Wave Method and Its Experimental Study	LEI Yun, <i>et al.</i>
144 Application of Multi-storey and High-rise Steel Structure Residential Building Technology in Engineering Project	XU Cheng-jun
146 Application and Effect of ZF7000 Integral Hydraulic Support Turning Technology in Fully Mechanized Caving Face	ZHANG Jian, <i>et al.</i>
148 Study on Preparation Technology of Amorphous Magnetic Core Strip	LIU Hui, <i>et al.</i>
150 Technical Optimization of Transmission Tower Foundation	SUN Qing, <i>et al.</i>

VALUE APPLICATION

152 A Study on the Current Situation and Existing Problems of Medical Insurance Audit in A County of Yunnan Province	LI Ya-lin, <i>et al.</i>
155 Analysis of Secure Storage and Effective Utilization of Electronic Information	WANG Jun-hui
157 The Influence of Mobile Intelligent Terminal on Classroom Teaching in Colleges and Countermeasures	HUANG Yi-jie
159 Research on Innovation and Entrepreneurship Education under the Background of Big Data	LI Xin
161 Analysis of Production Law of Coalbed Methane Wells in South Block of Shizhuang	ZHU Biao
166 Strengthen Own Cultural Soft Power Construction	SUN Wei-hong
168 The Application of Dynamic Delta Wing Aeromagnetic in Duobaoshan Ore District	XU Li-zhong, <i>et al.</i>
173 The Study of Network Information Behavior and the Innovation for Service in University Library	MA Ling-yun

176 A Study on the Cultivation Strategy of College Students' Personality from the Perspective of the Theory of "Differentiated Teaching"	LI Chao, <i>et al.</i>
178 Research on Application of Network Active Defense Technology in Database Security Service	ZHANG Jing-bo
180 Application of Maker Concept in the Course of "Embedded Operating System Advanced Programming"	ZHANG Xiao-min, <i>et al.</i>
183 The Influence of Extreme Climate on Reservoir Dam Safety in Plateau Mountainous Area	YANG Ji-gang
185 Research on the Compilation of Audio-Visual Archives in Scientific Research Institutes	WANG Ke
187 Application of Environmental Protection Design in Architecture	WANG Zhong-yan
189 Energy Saving and Environmental Protection Design in School Environment Construction	HUANG Ming
191 The Current Situation of the Development of Rural Tourism Market	HE Yu-ge, <i>et al.</i>
193 "Electronic Tourist Guide" Leading the New Development of Tourism Industry	SUN Yue
195 Application of "Traditional Teaching Mode+" in Teaching of Nursing Ethics	SONG Si-yuan
196 Research on Campus Network Public Opinion Mining Based on Big Data	WANG Jun-fei
199 Effect of Urban Green Pathes on the Thermal Environment of Surroundings	YANG Wei, <i>et al.</i>
202 Cause Analysis and Countermeasures of Pipe Blockage in Pneumatic Ash Removal System of Thermal Power Plant	YIN Xue-gang
204 Study on the Calibration Process of Parallel Bonding Meso-structure Parameter in PFC Numerical Simulation	LIU Chang, <i>et al.</i>
207 Research on the Application of Free Group Teaching Model in Higher Vocational Education	ZOU Yan-hua
209 Design and Implementation of Computer Laboratory Network Anti-theft System Based on WMI Technology	GAO Qiang, <i>et al.</i>
211 Analysis of Problems and Countermeasures in Practical Courses of Financial Management Major	HUO Xiao-xia, <i>et al.</i>
213 Research on the Design Strategy of "Learning-centered" Courseware	SU Hong-li
215 Application Analysis of Roadway Support Technology in Coal Mine	LIU Jin-ge
217 Reform and Research of Talents Training Mode in Application-oriented Universities under the Background of Integration of Beijing, Tianjin and Hebei	LA Hai-xia, <i>et al.</i>
219 Practice and Exploration of College Physics Experiment under the Opportunity of Transformation and Development of Local Colleges and Universities	DENG Yan-hong, <i>et al.</i>
222 Discussion on the Hidden Technology of Electronic Information	WANG Jun-hui
224 The Risk and Prevention of College Campus Net Loans	WU Wen-ting
226 To Investigate the Effect of Intelligent Smartphone on College Students' Learning and Physical Health and Corresponding Countermeasures	WANG Ri-guang, <i>et al.</i>
228 Study on Double Subject Modern Apprenticeship Mode in High Vocational School-Enterprise Cooperation	ZHAO Rui-fang
230 Application of GIOWA Operator to Performance Assessment in Logistics Transportation Course	YU Xiao-xin
233 Application and Practice of ITWO 5D Platform Based on BIM Technology	FAN Xiang-qian, <i>et al.</i>

IE

235 Application of Lean Management in Repair Workshop of Railway Passenger Car	QIU Chao, <i>et al.</i>
--	-------	-------------------------

THEORETICAL REVIEW

237 The Enlightenment of Foreign Nuclear Power Development to the Development of Nuclear Power in China	CHEN Jun-chang, <i>et al.</i>
241 The Chinese Dream of Africans in Guangzhou	JIANG Yi-yi, <i>et al.</i>
244 Pucheng County Development Advantages and Prospect Analysis of Cultural Tourism Resources	ZHANG Wan-yu, <i>et al.</i>

COMPREHENSION

246 Discussion on the Value of Red Sports History in Urban Development	XU Li-feng
248 Transforming the Classroom Model: the Innovative Application of the Flipped Classroom and Docking Entrepreneurship	BAI Xiao-guang
250 A Probe into the History and Culture of Ships Declaring State Sovereignty	ZHANG Ya-lin, <i>et al.</i>
252 Innovation and Entrepreneurship Education Training Platform Construction of Material Specialty Based on "Internet+"	BI Feng-qin, <i>et al.</i>
254 The Role of Reading Classical Literature in the Realization of Formation Morale	LIU Jun-hua, <i>et al.</i>
256 Discussion on the Construction of Independent College under the Background of Application-oriented University Transformation	HUANG Qiu-he
258 On the Times Culture in Advertisement	CHANG Qiu-chi